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Alle klubbens medlemmer som har betalt kontingent for 2024, har møte- og stemmerett. 
Det kan bare stemmes ved personlig fremmøte/digital deltakelse, eller med avgitt 

forhåndsstemme. Vi oppfordrer medlemmer til å forhåndsstemme digitalt.  

Alle avstemminger foregår i systemet «Orgbrain» eller ved å sende inn forhåndsstemmer 
per post, For å kunne avgi forhåndsstemme på kandidater må vilkårene i klubbens lover § 

3-2 være oppfylt. 

Forhåndsstemme kan kun benyttes ved valg og ikke på innkomne saker.  

Til de som ønsker å sende inn forhåndsstemme per post til valgene på årsmøtet i Norsk 
Boxerklubb, gjelder følgende prosedyre: 

 
1: Når stemmeseddel er utfylt, legges denne i en umerket konvolutt. 

2: Konvolutten med stemmeseddelen i, legges i en ytre konvolutt som merkes med  
VALG og AVSENDERS NAVN, 

og sendes til 
 

Norsk Boxerklubb 
v/Line Orlund 

Kristoffer Robins vei 60 
0968 Oslo 

 

Mangler innsenders navn på konvolutten forkastes denne, og det skal protokollføres. 
Konvoluttene skal kontrolleres mot medlemsregister for kontroll av gyldig medlemskap og 

betalt kontingent i forkant av årsmøtet, og kan kun åpnes av årsmøtets tellekorps. 

Forhåndsstemmer skal være klubben i hende senest 7 dager før årsmøtet. Med tanke på 
endret postlevering, oppfordres alle til å sende inn sine stemmer i god tid. Vi tar med alle 

stemmer som er mottatt før årsmøtet.  

 

Dersom stemmeseddel inneholder andre navn forkastes denne, dette skal protokollføres. 

Kun saker på dagsorden kan behandles. Benkeforslag er ikke tillatt. Endringsforslag til 
saker på dagsorden kan fremsettes under årsmøtet, dog ikke ved valg.  

 

 

NORSK BOXERKLUBB 

Hovedstyret 
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1 Møtetekniske saker: 
 
1.1 Åpning av møtet 
Møtet vil bli åpnet av klubbens leder, Line Orlund 

 
1.2 Oppnevne møteleder  
Styret foreslår Line Orlund som møteleder.  
 
Forslag til vedtak: 
Line Orlund velges som møteleder 
 
1.3 Godkjenne medlemmer med stemmerett 
Medlemmer må registrere seg ved ankomst til årsmøtet. Kun medlemmer som har betalt 
kontingent har stemmerett. Medlemmer som deltar digitalt, skal benytte tilsendt lenke fra 
Orgbrain og vil sjekkes opp mot medlemsregisteret.  
 
Forslag til vedtak 
Årsmøtet godkjenner de fremmøtte i salen/digitalt som medlemmer med stemmerett. 
 
1.4 Godkjenne forhåndsstemmer innsendt per post 
Styret redegjør i møtet for antall forhåndsstemmer (både korrekte og forkastede) som er 
kommet per post, ved møtestart.  
 
Forslag til vedtak: 
Årsmøtet godkjenner listen over medlemmer som har forhåndsstemt per post. 
 
1.5 Godkjenne innkallingen og agenda 
Årsmøtedato ble kunngjort i Boxernytt nummer 4/2023, nummer 1/2024 og også på nett i 
januar 2024, samt på sosiale medier. Agenda for møtet fremkommer i 
innholdsfortegnelsen/i den digitale portalen Orgbrain. 
 
Forslag til vedtak:  
Innkalling og agenda godkjennes 
 
 
1.6 Godkjenne forretningsorden 
Styret foreslår følgende forretningsorden for årsmøtet 2024: 
 
Taletiden for innledere er ikke begrenset. Taletiden ellers er tre minutter. En tegner seg til 
talerlisten ved å reise hånden enten fysisk i møtet eller digitalt.  
 
Forslag skal være skriftlige, inneholde navn og være undertegnet. Forslag skal leveres til 
ordstyrer/sendes inn elektronisk. De som har rett til å komme med forslag melder seg til 
forretningsorden, dagsorden og innlegg ved å vise nummerskilt eller tegne seg i den 



 

 

 

elektroniske løsningen Orgbrain. Det er kun anledning til å fremme endringsforslag på 
allerede fremsatte saker, nye saker tillates ikke jfr. klubbens lover § 3-4 i. 
 
Ved strek for talerliste, må forslag leveres til ordstyrer som refererer forslagene. Forslag som 
ikke er levert eller framsatt før det er satt strek, skal ikke være med i videre behandling. Før 
det blir satt strek, skal ordstyrer referere talerlisten.  
 
Hvis det er flere forslag til vedtak, skal møteleder foreslå rekkefølge for avstemmingen.  
 
Innlegg utenom sakslisten blir ikke godtatt. 
 
Alminnelig flertall = 50 % + 1 av de avgitte stemmer, blanke stemmer teller ikke. 
 
Kvalifisert flertall oppnår når en på forhånd definert andel stemmer for et forslag. Blanke 
stemmer teller.  
 
Styrets forslag til vedtak 
Den foreslåtte forretningsordenen vedtas 
 
I tillegg minnes det om følgende som er hentet fra klubbens lover: 
Årsmøtet fatter sine vedtak med alminnelig flertall (50 % + 1 av stemmene, blanke stemmer 
teller ikke). Kvalifisert flertall brukes ved lovvedtak (krever 2/3 flertall) og oppløsing av 
klubben (krever 3/4 flertall)  
 
I tilfelle av stemmelikhet er forslaget forkastet. 
 
Et vedtak trer i kraft straks med mindre vedtaket selv angir noe annet.  
 
Det kan alltid kreves skriftlig avstemming.  
 
Oppnås det ikke alminnelig flertall (50 % + 1, blanke stemmer teller ikke) under første 
avstemming, gjennomføres ny avstemming. Den kandidat/det forslag som oppnådde færrest 
antall stemmer faller ut i neste avstemming inntil en kandidat/et forslag har oppnådd 
alminnelig flertall.  
 
Ved personvalg skal eventuelle innsendte forhåndsstemmer telle med i hver 
avstemningsrunde.  
 
Avgitte stemmer på kandidater som ikke er valgbare skal forkastes (også̊ aktuelle 
forhåndsstemmer).  
 
 
1.7 Gi observatører rett til å være til stede. 
Klubbens lover gir inntil to representanter fra NKK rett til observatørstatus.  
 
Forslag til vedtak: 
Det er ikke meldt representanter fra NKK til møtet. 



 

 

 

 
 
1.8 Oppnevne to personer til å føre protokoll 
Protokoll føres automatisk i den digitale løsingen Orgbrain. Det bør likevel være to 
referenter på årsmøtet som tar notater og sørger for at alt blir riktig. Vi har forespunt 
Markus Lunde og Anne Ekstrøm, som har takket ja til å påta seg denne oppgaven.  
 
Forlag til vedtak:  
Markus Lunde og Anne Ekstrøm oppnevnes til å føre protokoll.  
 
1.9 Oppnevne en person til å skrive under protokollen sammen med 
møteleder 
 

Forslag legges frem i møtet 
  



 

 

 

2 Årsmelding 2023 
Norsk Boxerklubb har kontaktpersoner, kontaktområder eller styrer flere steder i landet.  
Klubben har tre lokale avdelinger: Oslo og Akershus, Østfold og Telemark. To av disse, 
Østfold og Telemark har vi fått varslet at går over til kontaktområder (se egen sak om dette). 
Vi har også kontaktområder i Vestfold, Agder, Hedmark og Oppland, Rogaland, Nordland, 
Troms/Finnmark og Buskerud. Det er gledelig at vi igjen har fått noe aktivitet i Trøndelag ved 
at de har etablert seg som kontaktområde  
 
2.1 Ledelse, råd og utvalg 

Etter årsmøtet i 2023 har Norsk Boxerklubb hatt følgende ledelse, råd og utvalg. 
 
Hovedstyre:    

Leder Line Orlund  
Nestleder Tone Robertsen  
Medlem Hege Thommesen  
Medlem Trine Larsen  
Medlem Ingeborg Carlsson  
Varamedlem Nina Frafjord Søvdsnes   
Varamedlem Markus Lunde  

 
Revisor: 
Klubben har engasjert autorisert revisor, Bjørn Naustheller fra Moore as, til å revidere 
klubbens regnskap.  
 
Kasserer: 
Kasserer i klubben har i hele 2023 vært autorisert regnskapsfører og medlem, Gro 
Tingelstad. Styret og kasserer har fått en god rutine på hvordan vi håndterer pengeflyten i 
klubben.  
 
Valgkomité: 
Valgkomiteen har i 2023 bestått av følgende personer: 
 
Per Frey – Leder  
Kristin Pedersen – medlem 
Tore Halvorsen - medlem 
Nina Farevåg – varamedlem 
 

Oppnevnt av hovedstyret: 
Kasserer Gro Tingstad  
Materialforvalter Tone Robertsen  
Medlemskontakt Ivaretatt av styret  
   
Boxernytt Kristin Rosøy var redaktør av BN 

nr. 1.  Ivaretatt av styret etter 
dette. 
 

 
 



 

 

 

 Anne Ekstrøm  Lay-out 
   
Nettsiden Bente Dahl 

Wenche Bjørkås 
Redaktører og publisering av 
utstillingsresultater 

   
Avlsrådet Line Orlund Leder 
Avlsrådet Linda Acay Medlem 
Avlsrådet 
Avlsrådet 
Avlsrådet 

Kristin Halle 
Eli Mette Eikrem 
Catrine Andersen 
 

Medlem (veterinær)  
Medlem 
Medlem (dyrepleier)  
 

 
Valpeformidlere 
 

 
Ellen Renate Slipelv 
Ingrid Tomulevski (til mai)  

  
 

 
Brukshundrådet 
Brukshundrådet 

 
Kristin Pedersen 
Gry Tone Hjertås 

 
  

Brukshundrådet 
Brukshundrådet 
 

Hege Charlotte Dahlberg 
Jan-Thure Hjertås 

 

Utstillingsrådet 
Utstillingsrådet 
Utstillingsrådet 
Utstillingsrådet 

Trine Larsen 
Harald Undeberg Lie 
Tore Halvorsen 
Gøkhan Ceylan 

Leder 
Medlem 
Medlem 
Medlem 

   
 
2.2 Medlemmer     

Medlemstype 2022 2023 
Hovedmedlemmer (40) 566 523 
Husstandsmedlemmer (42) 44 49 
Spesialdommere (45) 5 5 
Æresmedlemmer (46) 3 3 
Gratis medlemsblad (60) 31 30 
Honnør/pensjonister (63) 18 14 

  
Enkelte medlemmer står oppført i flere medlemskategorier. Er justert manuelt.  
 
 
2.3 Styrets virksomhet 
Det har i perioden vært avholdt 9 styremøter samt ordinært årsmøte. I tillegg har vi hatt 
samarbeidsmøte med Østfold i forkant av utstillinger. I tillegg har styret hatt jevnlig kontakt 
via sosiale medier. Det ligger referater fra samtlige styremøter på klubbens nettsider.  
På samarbeidskonferansen i oktober deltok 17 tillitsvalgte fra flere deler av klubben.  
 
Lørdagen ble brukt til å diskutere lokal aktivitet, planer for 2024 og ulike måter vi kunne 
samarbeide på. Søndag var det raseseminar der også øvrige medlemmer var invitert. Tema 



 

 

 

var retningslinjer for avl og oppdrett. Innledninger på de ulike diskusjonstemaene var åpne 
for digital deltakelse.  
 
Det har vært avholdt to møter med klubbens oppdrettere der aktuell statistikk har blitt 
gjennomgått. Et møte med samme tema har vært avholdt for alle medlemmer i tillegg.  
På vegne av Norsk Boxerklubb deltok Line Orlund på NKKs representantskapsmøte høsten 
2023. Hun har også vært klubbens representant i Raseklubbenes fellesallianse», men her har 
det ikke vært særlig mye aktivitet i 2023.  
 
Det har vært mye fokus på den pågående rettsaken mellom NKK og dyrebeskyttelsen. NKK 
har hatt flere informasjonsmøter der de har holdt raseklubbene orientert om hvordan de ser 
på saken og hvilke konsekvenser saken vil få. Norsk Boxerklubb har deltatt på samtlige.  
Den nye hundeloven og konsekvenser den kan få for raseklubbene har vært et tema dette 
året. Norsk Boxerklubb har sendt inn sine nåværende retningslinjer til Norsk Kennel Klub, og 
har varslet at det jobbes med revidering av retningslinjene. Nye retningslinjer vil vedtas i 
januar/februar 2024. 
 
Som en konsekvens av dom i Høyesterett der det fastslås at bruk av avlsdyr med BOAS-grad 
2 og 3 vil være uforenelig med hundelovens §25, er det varslet NKK at klubben ønsker 
bistand til å få på plass et system for BOAS til boxer. I 2023 var NKK vertskap for en FCI 
konferanse om BOAS. Konferansen var forbeholdt internasjonale organisasjoner og ATIBOX 
deltok på vegne av boxer. 
 
I mai var det generalforsamling i Atibox i Bosnia-Herzegovina. Line Orlund og Tone 
Robertsen deltok som klubbens representanter. På vegne av styret ga Line Orlund uttrykk for 
misnøyen ved en appell på generalforsamlingen. Appellen kan leses i BN nr. 2/2023. 
Dessverre har ikke FCI tatt samme tydelige standpunkt når det gjelder Russlands invasjon av 
Ukraina som NKK og det får dermed ingen formell konsekvens for Bispo at han velger å 
dømme i Russland. Flere medlemmer har tatt til orde for at Norge burde melde seg ut av 
ATIBOX som en følge av Bispos oppførsel. Styret har kommet til at vi mener det er vårt 
forhold til organisasjonen som må være avgjørende for om vi skal være medlemmer og ikke 
hva den valgte lederen gjør på sin fritid.  
 
I år har vi hatt en situasjon der en av styrets medlemmer brøt klubbens retningslinjer for avl 
og oppdrett. Styrets flertall mener det er uforenelig å sitte i styret, som skal forvalte 
klubbens retningslinjer, og ikke forholde seg til retningslinjene. Styrets flertall ba derfor 
aktuelt styremedlem om å trekke seg. Styremedlemmet ønsket ikke dette og viste til at hen 
var valgt av årsmøtet.  
 
Styret har fortløpende behandlet innkomne saker enten på styremøtene eller i ulike grupper 
vi har etablert på mail og facebook.  



 

 

 

 
 2.4 Økonomi: 

RESULTAT NORSK BOXERKLUBB 2023       
Kontonr. Tekst Note Regnskap Budsjett Regnskap Budsjett  

      2022 2023 2023 2024 
  DRIFTSINNTEKTER           

3100 Medlemskontingent   292 681 305 000 267 834 280 000 
3103 Andre Inntekter 1 72 696 55 000 67 351 70 000 
3104 Salg Klubbshopp  3 31 960 31 000 3 540 4 500 
3105 Nyre/helse inntekter 2 25 618   2 750   
3621 Utstillingsinntekter 4 130 489 100 000 111 124 110 000 

  SUM DRIFTSINNTEKTER   553 444 491 000 452 599 464 500 
              
  DRIFTSKOSTNADER           

4301 Innkjøp varelager   75 067 40 000 66 488 35 000 
4390 Beholdningsendring    33 686   -19 371   
6221 Utstillingskostnader 4 113 656 100 000 110 402 100 000 
6300 Leie lokaler   24 000 42 000 40 500 40 500 
6400 Leie datasystemer, nettsider   17 399 60 000 24 701 35 000 
6700 Regnskap og Revisjonshonorar 5 17 500 22 000 18 750 20 000 
6820 Trykksaker  Boxernytt   131 228 37 000 61 299 60 000 
6860 Møter, kurs, oppdatering o.l   1 735 2 000   10 000 

6861 Samarbeidskonferanse, Raseseminar, 
Oppdretterseminar, Årsmøte 6 64 365 75 000 70 209 70 000 

6863 Atibox og NBHF 7 3 673 5 000 5 936 6 000 
6864 Div. Kostnader 8 52 601 60 000 27 784 30 000 
6866 Nyre/helse kostnader 9 45 799   25 097   
7141 Reisekostnader Atibox   8 505 15 000 15 001 15 000 
7431 Støtte til avd./kontaktområder   3 000 8 000 3 780   
7715 Styremøter   3 594 15 000 14 810 33 000 
7770 Bankgebyrer   14 684 10 000 15 126 10 000 
7771 Øreavrunding   0   0   

  Sum driftskostnader   610 492 491 000 480 512 464 500 
  DRIFTSRESULTAT   -57 048 0 -27 913 0 
              
  FINANSINNT. OG -KOSTN.           

8040 Renteinntekter, skattefri   2 013 0 7 361   
8160 Valutatap   0   0   

  SUM NTO. FINANSPOSTER   2 013 0 7 361 0 
  ÅRSRESULTAT   -55 035 0 -20 552 0 
  Overskudd + / Underskudd -           

 
 
 
 
 
 



 

 

 

BALANSE  NORSK BOXERKLUBB 2023   
NOTE EIENDELER 2023 2022 2021 

          
  Omløpsmidler       
  Varer, premier 119 586 100 215 133 901 
  Innkjøpte varer for videresalg 0 0 0 

10 Andre fordringer 19 076 51 824 8 965 
  Bankinnskudd og kontanter 670 811 666 837 706 172 
  Sum Omløpsmidler 809 473 818 876 849 038 
          
  SUM EIENDELER 809 473 818 876 849 038 
          

12 EGENKAPITAL OG GJELD       
  Bunden egenkapital 267 578 295 168 316 318 
  Opptjent egenkapital 473 660 466 622 500 506 
          
  Sum egenkapital 741 238 761 790 816 824 
          
  Gjeld       

11 Leverandørgjeld 35 433 37 012 32 214 
  Annen kortsiktig gjeld 32 802 20074 0 
  Sum gjeld 68 235 57 086 32 214 
          
  SUM EGENKAPITAL OG GJELD 809 473 818 876 849 038 

 
 
Noter: 
Note 1: Andre inntekter     
Samarbeidskonferansen 8 500   
Husleieinntekt 10 500   
Momskompensasjon 48 351   
Div inntekter     
Sum 67 351   
    
Note 2: Nyre/helseinntekter     
Nyreprosjekt 2 750   
Sum 2 750   
     
Note 3: Salg klubbshop    
Salg av kalendere    



 

 

 

    
Note 4: Utstilling Inn Ut  
Vinterutstilling Drammen 25 056 24 462  
Årsvinner ogØstfold 43 302 44 208  
Oslo DogShow 6 937 21 740  
MH  16 000 11 220  
Salg/kjøp varelager 19 828 8 771  
Sum 111 123 110 401  
    
Note 5: Revisjonshonorar    
Moore AS    
    
Note 6: Samarbeidskonferanse, raseseminar 
mm      
Årsmøte/seminar/fest 6 447   
Samarbeidskonferanse 63 262   
Annet 500   
Sum 70 209    
    
Note 7: Atibox og NBHF     
Atibox 2 268   
NBHF 3 668   
    
Note 8: Div kostnader     
Krans 2 445   
Støtte komp.fond 1 000   
Forsikring 2 491   
Moms ref OA, glemt tilbakebet 2022 18 073   
Bord til utstillinger 2 196   
Div kostn 31   
Kostn utmerkelser 1 548   
Sum 27 784   
    
Note 9: Nyre/helsekostnader     
Doppler 20 450   
Nyre 4 647   
Tanncyster     
Sum 25 097   
     
Note 10 Andre fordringer    
Periodisernger til 2024    
    



 

 

 

Note 11 leveradørgjeld    
2 stk fakturaer som er betalt i 2024    
    
Note 12 Egenkapital       
  31.12.2022 Endring 31.12.2023 
Helse og Forskning 51 296 -20 450 30 846 
Kompetanse 45 862 -4 000 41 862 
Prosjekt Nyresykdom 183 375 -1 897 181 478 
Støtte lokale områder 14 635 -1 243 13 392 
Sum bunden egenkapital 295 168 -27 590 267 578 
        
Annen egenkapital 466 622 7 038 473 660 
        
Sum egenkapital 761 790 -20 552 741 238 

 
  



 

 

 

2.5  Avlsrådet 
Avlsrådets hovedoppgave dette året har vært todelt. På den ene siden har de behandlet 
innkomne paringsanmeldelser og andre henvendelser vedr. avl og oppdrett. På den annen 
side har de jobbet sammen med styret for å få utarbeidet forslag til nye retningslinjer for avl 
og oppdrett.  
 
I 2023 ble det meldt inn fire mulige tilfeller av kronisk nyresvikt. I tillegg ble det registrert en 
kronisk nyresvikt i veterinærbasen på DogWeb. Et av de fire tilfellene ble raskt avklart som 
sykdom med annen årsak en kronisk nyresvikt. I de tre andre tilfellene har dessverre ikke 
vært mulig å få prøver fra hundene som kan fastslå med sikkerhet at dette er kronisk 
nyresvikt, men sykehistorien tilsier at det er høy sannsynlighet for at det er en kronisk 
nyresvikt. Eiere av foreldredyrene til de rammede hundene er varslet og har blitt anbefalt å 
ta hundene ut av avl.  
 
Det ble født 25 kull i 2023. Det ble behandlet 19 paringsanmeldelser. Av disse paringene var 
16 i tråd med retningslinjene og kunne formidles gjennom klubben. Tre var i strid med 
retningslinjene. Det er fortsatt enkelte oppdrettere som ikke melder inn sine kull til 
avlsrådet. I tillegg til de innmeldte paringene har avlsrådet behandlet flere forespørsler om 
ulike kombinasjoner. Det er gledelig at mange nye oppdrettere følger retningslinjene og kan 
få kullene sine formidlet gjennom klubben. 
 
Avlsrådet mottar også mange henvendelser fra valpekjøpere som ønsker veiledning når de 
skal kjøpe valp og i tillegg bistår de også i forhold til omplasseringer. Dessverre døde en av 
valpekontaktene våre i 2023, hennes utrettelige innsats for å snakke med fremtidige 
boxereiere gjennom nesten 20 år, er vi takknemlige for. 
 
Antall registrerte boxere i NKK, født i 2023, var 137.  
 
Resultat av helseundersøkelser foretatt i 2023.  
  HD-røntgen  

Antall røntget  A+B C D E 
91 23 (25%) 48 (53%) 19 (21%) 1 (1 %) 

  
Spondylose-røntgen  

Antall røntget  Fri (0)  Svak (1)  Middels (2)  Sterk (3)  

80 45(56%) 17 (21%) 10 (13%) 8 (10%) 

 
Hjerte dopplerundersøkelse  

Ant. undersøkt negativ  Equivocal Mild Moderat Alvorlig 

25 13 (52,0%) 6 (24,0%) 6 (24,0%) 0 (0,0%) 0 (0,0%) 
 

 
 
  



 

 

 

2.6  Brukshundrådet 
To medlemmer fra Brukshundrådet var i februar i år, på Brukshundkonferanse og Tinget i 
NBF. Dette er en viktig arena der man får innblikk i selve organisasjonen Norsk 
Brukshundsports forbund og hva som skal skje i fremtiden. I år hadde vi også gruppearbeid 
der vi jobbet med hvordan vi kan øke rekruteringen til sporten og hva organisasjonen selv 
kan gjøre for dette. Tinget er årsmøtet til NBF og vi var da med på å velge inn dagens styre 
og det har vært bra. 
 
Rådet har også jobbet opp mot en avdeling for å skape mer aktivitet andre steder og i 
forbindelse med utstilling, dette har vi ikke fått til i år. Men vi ønsker fortsatt å jobbe med 
dette. 
 
I juni deltok vi på arsvinnerutstillingen og hadde en liten oppvisning i enkelte 
lydighetsøvelser. 
 
Vi ble tidlig enige om å prøve å få til en MH, dette har vi jobbet med over noen mnd. Da det 
skal ordnes plass å ha den, beskrivere og figuranter skal også på plass. Så i juli avholdt vi MH, 
både lørdag og søndag. Vi fikk med oss 8 boxere.  
 
Et medlem av rådet deltok også på Samarbeidskonferansen i klubben, dette er viktig for å få 
delt informasjon og for å diskutere veien videre både mellom rådene, avdelinger og 
kontaktområder.  
 
Vi jobber fortsatt med en brosjyre, som skal vise hva boxeren kan være med på av 
hundesporter, mentaltester og brukshundarbeid. Dette er ikke i mål, da vi mangler mange 
bilder og ikke har avgjort hvor/hvordan vi skal trykke de.  
 
MH-diagram jobber vi også litt med, men dette er ikke så enkelt å få tak i, da dette krever 
mye arbeid fra andre. Og de fleste ønsker ikke å dele alt de har jobbet med. (Forståelig) Men 
vi har nå fått en avtale med en bekjent, om å få laget en forenklet utgave for å vise 
spindeldiagrammet og hvordan klare å lese dette. 
 
I høst har vi også hatt to møter i forbindelse med høringssvar til NBF ang. nytt regelverk, til 
Nkk’s Kåringsprøve og Brukshundprøver (NBF). Resultatet sendte vi HS for godkjenning, da 
det er HS som svarer inn til andre organisasjoner og medlemsklubber.  
 
Vi har hatt 5 møter digitalt og er aktive på chat hvis noe skal skje eller om det er noen 
spørsmål. Vi har også mye dialog pr. tlf. for raske avklaringer. 
 
2.7 Boxernytt: 
Styret har ikke hatt redaktør av boxernytt i 2023. Kristin Rosøy Kirkham har bistått bisto med 
redaktørrollen til Boxernytt nummer 1. Styret var ansvarlige for sammensettingen av 
Boxernytt nummer 2. En stor takk til Anne Ekstrøm som har bistått med lay-out på begge 
numrene. Styret har etterlyst medlemmer som kan tenke seg å ta over som redaktør eller på 
annen måte bidra inn med stoff til bladet. Dessverre har ingen meldt seg til oppgaven som 
redaktør, men flere har bidratt med stoff til bladet, det takker vi for.  
.   



 

 

 

Det har kun kommet ut to numre av Boxernytt i 2023. Det var planlagt først fire numre, før 
årsmøtet i 2023, justerte dette ned til tre.  
 
2.8 Nettsidene 
I år har vi hatt to redaktører for nettsidene. De har vært raske med å publisere et som er 
innsendt på nett. Det har vært et møte mellom styrets leder og webredaktørene der bla. 
mulighet for nye nettsider ble diskutert.  
 
2.9 Utstillingsrådet: 
I året som har gått har utstillingsrådet avholdt møter på teams ved behov.  
 
Årets første utstilling i regi av Hovedstyret var satt opp i mars som dobbeltutstilling i 
samarbeid med Oslo/Akershus. Endelig var vi i gang igjen etter jul- og vinterferie. Anna 
Szymańska-Modrzycka dømte for Hovedstyret, mens Anne Livø Buvik sto for dømmingen på 
Oslo/Akershus avdelingens spesial.  
 
Årsvinnerutstillingen ble også i år avholdt på Vestby hyttepark og var som tidligere år en 
dobbeltutstilling i samarbeid med avd Østfold. Årsvinnerutstillingen ble dømt av Carsten 
Berndt fra Tyskland og spesialutstillingen til Østfold ble dømt av Marek Lewandowski fra 
Polen. Det var muligheter for å leie rom/hytte for de som ønsket, samt oppstillingsplasser 
for bobiler. I forbindelse med denne utstillingshelgen ble det også tid til sosialt samvær og 
utstillingstrening. Brukshundrådet v/Kristin Pedersen og SpH D Nordic Working Anduril 
(Viking) viste i år lydighetsøvelser fra NBF’s brukshundprogram. Dette for å vise alternative 
aktiviteter man kan bruke en boxer i. 
 
Det ble satt opp en spesialutstilling på høsten 2023 i forbindelse med Oslo Dog Show. Til 
denne utstillingen ble spesialdommeren Tommy Dahlström fra Sverige invitert. 
Alle utstillingene gikk med et lite overskudd. Regnskap for disse er ført av kasserer og ligger 
sammen med hovedregnskapet. 
 
Rådet har ellers bistått avdelingene ved å invitere dommere de selv har valgt, samt sørget 
for dommerkontrakter. Rådet har kommet med forslag til dommere for 2024. 
Rådet har hatt ansvaret for å koordinere klubbens andre utstillinger og har vært tilgjengelig 
for råd og hjelp rundt bruk av DogWeb Arra  
 
Det har blitt avholdt til sammen 12 spesialutstillinger i 2023: 
 
 

Dato Sted Dommer Antall 
voksne 

Antall 
valper 

25. mars Oslo/Akershus Anna Szymańska-Modrzycka 26 4 
26. mars Hovedstyret Anne Livø Buvik 27 3 
20. mai Hedmark/Oppland Petrus Roosenboom 42 1 
21. mai Hedmark/Oppland Amanda Payne 38 0 
10. juni Østfold Marek Lewandowski 38 4 
11. juni Årsvinner Vestby Carsten Berndt 43 4 



 

 

 

05. august Fauske Jouko Leiviskä  22 2 
12. august Agder Anna Bogucka 30  
26. august Telemark John J Cormack 36 4 
2.september Rogaland Terje Lindstrøm 22 2 
09. september Vestfold Karl Eddie Berge 21 1 
16. september Hovedstyret Tommy Dahlström 17 4 

 
Listen for plasseringene i konkurransen om «Årets Boxer» holdes oppdatert av 
utstillingsrådet. Denne publiseres på klubbens hjemmeside, hvor andre utstillingsresultater 
også legges ut. Den endelige listen publiseres også i Boxernytt nr. 1. 2023. 
Utstillingsrådet var godt representert ved Trine Larsen og Tore Halvorsen på 
samarbeidskonferansen i høst.  
 
Det var ingen av rådets representanter som hadde mulighet til å reise til Atibox 2023. Line 
Orlund og Tone Robertsen fra styret representerte klubben. 
Det har vært et begivenhetsrikt og interessant år for utstillingsrådet, med tett samarbeid 
med hovedstyret, avdelinger og kontaktpersoner 
 
2.10 Lokal aktivitet 
Ingeborg Carlsson har vært kontaktperson ut mot lokale områder. Hun har hatt jevnlig 
kontakt med alle avdelinger og kontaktområder gjennom året. Det har vært mange gode, 
hyggelige og lange samtaler i løpet av året.  
Det har vært varierende aktivitetsnivå i klubbens lokale områder. Det har vært alt fra 
spontane turer, treff, til organiserte treff og treninger. Flere av områdene ønsker mer 
aktivitet.  
 
Flertall av områdene har holdt kurs innen bruks, rally, spor og diverse andre aktiviteter.  
Det er holdt en rekke kurs i hverdagslydighet, det har blitt arrangert utstillinger og 
valpeshow.  MH test er også i år arrangert over to dager i regi av Oslo og Akershus, men med 
figuranter og testledere fra flere andre områder i tillegg til arrangøravdeling.   
 
Representanter for avdelinger og kontaktområder har deltatt på samarbeidskonferansen og 
Raseseminaret. Grunnet viktigheten av denne helgen fikk de områdene med kun en 
kontaktperson tilbud om at et medlem kunne representere området, dersom de selv ikke 
kunne reise. Dette ble godt mottatt. I prosessen med retningslinjene for avl og oppdrett har 
det blitt mange samtaler med avdelingene/områdene i flere omganger. Klubben har mange 
engasjerte og kunnskapsrike personer i de lokale områdene, og styret setter pris på alle 
innspill og meninger vi har fått av kontaktpersonene.   



 

 

 

2.11 Rapportering handlingsplan 2023 
 

1. Jobbe videre med å rekruttere og beholde medlemmer.  
Klubben har i flere år hatt valpepakker som inneholder informasjon om klubben samt 
vervemateriell. Disse kan alle klubbens oppdrettere få tilsendt forutsatt at de har meldt 
inn kullet. Styret har fungert som medlemskontakt. Vi har hatt konkurranse på sosiale 
medier som et ledd i det å beholde medlemmer, dette var vellykket. I tillegg har den nye 
Instagramkontoen til klubben et stadig økende antall følgere. Totalt sett har likevel 
klubben fortsatt en nedgang i medlemsantall. Generelt for de fleste klubber for 
mellomstore og store raser, ser man en nedgang i medlemmer og registrerte hunder. 
 

2. Velge ut og starte omlegging til nye nettsider. 
Her har det vært initiert arbeid med potensielle leverandører og vi har fått 
tilbakemelding om at størrelsen på nettstedet er av den større typen (hva angår 
informasjon og artikler), styret konkluderte med at dette må tas videre som et eget 
prosjekt. Styret har ikke hatt kapasitet til å ta fatt på denne store omleggingen. 
 

3. Arrangere samarbeidskonferanse for klubbens tillitsvalgte.  
Styret arrangerte samarbeidskonferanse med påfølgende raseseminar samme helg. I lys 
av den da nylige avsagte Høyesterettsdommen, samt den nye dyrevernsloven, ble 
rammen for konferansen og raseseminaret et fundament for videre revidering av 
retningslinjene for avl og oppdrett i NBK. Det ble opplevd som positivt for tillitsvalgte at 
vi kunne dele erfaringer med drift lokalt.  
 

4. Arbeide med nye krav til retningslinjer for avl og oppdrett i tråd med ny forskrift til 
hundelov.  
Arbeidet startet med møter om helsestatistikk med oppdrettere, samt for medlemmer 
på våren og forsommeren. Styret har fulgt og deltatt på NKK sine arrangementer både 
digitalt og fysisk gjennom året. På raseseminaret i oktober, var det foredrag av kardiolog 
Katrina Storli, gjennomgang av tall og statistikker, samt diskusjon i plenum om 
avlsretningslinjene. Gjennomført webinar med William Bredal om HD.  Forslag til nye 
retningslinjer ble publisert i BN nr. 2/2023. Påfølgende høring ga mange innspill som ble 
tatt med i styrets behandling av endelige retningslinjer. Nye retningslinjer ble vedtatt 21. 
januar 2024 og vil være gjeldende fra 1. mars 2024. 
 

5. Avklare status for dommerkompendiet. 
Det er vanskelig for dette styret å få god oversikt over status for dette arbeidet. 
Målsetting var et kompendium som både skulle nå medlemmer og dommere. Etter 
samtale med NKKs standardkomite ble det tatt en avgjørelse om at man måtte lage et 
eget dommerkompendium. Dette ble godkjent av standardkomiteen og distribuert til 
dommere. Grunnet uklare tilbakemeldinger på om det var innhentet tillatelse til bruk av 
bilder i dommerkompendiet, ble dette kun distribuert til dommere. Dette styret fikk i 
2023 en oppklaring der det ble redegjort for at det kun var noen få bilder der 
rettighetene ikke var avklart. Styret har nå identifisert disse bildene og antar at vi ikke vil 
få rettigheter til disse. Vi ser på mulighet for å bytte dem ut med bilder som beskriver det 
samme. Vi må deretter få kompendiet godkjent av standardkomiteen på nytt.  Styret må 



 

 

 

få dommerkompendiet i originalformat (ikke PDF) og må også få overlevert 
originaltegninger som ble bestilt og produsert til dette kompendiet på vegne av klubben. 
 

1. Trykke opp og tilby rasekompendiet 
Styret har pr dags dato ikke fått tilsendt et ferdigstilt rasekompendium og har således 
ikke kunnet trykke og distribuere dette. Vi har fått tilsendt en foreløpig versjon i PDF, 
men denne hadde en tidsbegrensning og er ikke lenger tilgjengelig. Vi har nå bedt om å 
få oversendt originalfil så langt som de er kommet, slik at klubben kan ferdigstille 
arbeidet.  

 
2. Videreføre samarbeidet med andre raseklubber i «raseklubbenes fellesallianse (RFA)» 

Det har ikke vært stor aktivitet i RFA i 2023. Klubbene har bistått hverandre med råd og 
veiledning ift. årsmøtepapirer og ordstyrere.  

 
3. Starte planlegging av et raseseminar i 2024 

Styret gjennomførte raseseminar høsten 2023. Vi har ikke planlagt seminar i 2024, men 
vil anbefale nytt styre å starte arbeidet med dette tidlig i perioden. Vi vil prioritere et 
slikt seminar i budsjettet for 2024 

 
 
På bakgrunn av den overstående årsmelding mener styret det er grunnlag for videre drift av 
klubben i 2024 
 
Oslo 26/1-2023 
 
 
 
Line Orlund, leder     Tone Robertsen, nestleder 
 
 
Trine Larsen, medlem     Hege Thommesen, medlem 
 
 
Ingeborg Carlsson, medlem    Nina Frafjord Søvdsnes, varamedlem 
 
 
Markus Lunde, varamedlem 
 
  



 

 

 

3. Godkjenne regnskap med revisors beretning 
Styret anbefaler at årsmøtet godkjenner regnskapet som det er fremlagt i årsmeldingen.  
 
Forslag til vedtak: 
Regnskap med revisors beretning godkjennes. 
 
 

 



 

 

 

 

 



 

 

 

4 Vedtakssaker 
 
4.1 Omgjøring av lokalavdelinger til kontaktområder 
Forslagsstiller: Styret 
Styret i klubbens lokalavdeling i Østfold har varslet at det ikke har vært mulig å finne 
kandidater til flere av styrevervene. 
 
Som en følge av at det ikke er tilstrekkelig antall personer til å danne et styre, blir 
lokalavdelingen nedlagt og man etablerer et kontaktområde.  
 
Styret i klubbens lokalavdeling i Telemark har varslet at det ikke har vært mulig å finne 
kandidater til flere av styrevervene. 
 
Som en følge av at det ikke er tilstrekkelig antall personer til å danne et styre, blir 
lokalavdelingen nedlagt og man etablerer et kontaktområde.  
 
Forslag til vedtak: 
Lokalavdelingen i Østfold og Telemark nedlegges og omgjøres til kontaktområder 
 
4.2 Kontingent 
Forslagsstiller: Styret 
Kontingenten har ikke vært endret på flere år og styret anbefaler nå at vi øker kontingenten 
med 20 kroner for alle medlemskategorier.  
 
Forslag til vedtak: 
Kontingenten for 2025 økes med 20 kroner for alle medlemskategorier 
 
 
4.3 Atibox 1  
Forslagsstillere: Liselotte Rognlie Bjørkgård, Jane Øvereng, Hege Øvereng, Erik Rognlie, Ole 
Arneberg, Linda Bråthen Arneberg, Kristin Rosøy Kirkham, Nina Fejerskov, Anne Hansen, 
Kristine Willumsen og Gunn Willumsen 
 
Atiboxpresidenten har gjentatte ganger dømt på utstilling i Russland etter at krigen startet. 
Dette er uakseptabelt og kan ikke forsvares på noen måte.  
 
NBK viste sin kritikk av Atibox´s president og hans dømming i Russland under årsmøtet i 
Atibox. De responderte ikke på kritikken som ble satt frem av leder Line Orlund. NBK støtter 
Atibox økonomisk i tillegg til å bruke av klubbens penger på reise og opphold for 
styremedlemmer ved møter o.l i Atibox. 
 
 Utmelding er eneste reaksjon og det vil også vise at vi har solidaritet med det ukrainske folk 
og boxeroppdrettere som har flyktet til Norge.  
 
Forslag til vedtak fra forslagsstillere: 



 

 

 

Etter at Russland startet krig mot Ukraina har presidenten i Atibox vært i Russland for å 
dømme boxer ved flere anledninger. Derfor vil i at klubben skal melde seg ut av Atibox. 
 
  

 
Styrets vurdering av forslaget 
 
Styre støtter ikke forslaget om å melde klubben ut fra Atibox og anbefaler at forslaget 
nedstemmes. 
 
Begrunnelse: 
Norge har vært sammenhengende medlem i Atibox siden 1989. Flere i klubben, herunder 
æresmedlem Knut Brodal har vært aktive i Atibox i en årrekke.  
 
Styret mener at medlemskapet i Atibox er så viktig i saker som omhandler boxeren, spesielt i 
forhold til helsesamarbeidet medlemslandene imellom, at det er uaktuelt å ikke være 
medlem i organisasjonen. Blant annet er det Atibox som representerer oss i FCI når det 
gjelder BOAS og utviklingen av BOAS-test for boxer. Vi har ikke mulighet til å påvirke denne 
prosessen eller andre prosessen som foregår, uten å være medlem. 
 
Styret mener det er positivt at vi har en internasjonal paraplyorganisasjon for rasen. Det 
samles også inn mye relevant helseinformasjon som det er viktig for oss å få kjennskap til. 
 
Styret mener at vi har større påvirkningskraft innenfor organisasjonen enn ved å stå utenfor. 
 
Medlemskap i Atibox koster oss i underkant av 3000,- i året. Hvorvidt representanter for 
klubben skal delta på generalforsamling eller andre seminarer i regi av Atibox vurderes i 
klubbens budsjettprosess. 
 
Pedro Bispo, opptrer som privatperson og ikke som leder i Atibox når han dømmer i 
Russland. Norsk boxerklubb er kritiske til dette og har tidligere argumentert for klubbens syn 
på dømmingen, på generalforsamlingen i Atibox. Pedro Bispo bryter imidlertid ingen 
europeiske regler, det er kun Skandinavia som har forbud for dommere i forhold til å dømme 
i Russland. 
 
Forslagsstillere hevder i sitt forslag at å melde seg ut vil være en støtte til det ukrainske 
folket. Styret minner om at Ukraina også er medlem av Atibox og at de ikke har meldt seg 
ut.  
 
 
4.4  Atibox 2 
Forslagsstiller: Trygve Hermann Helgesen 
 
Det bør sendes et brev/Mail til Atibox at visst presidenten eller andre med verv i Atibox 
dømmer i Russland mens de er i krig, vil Norge melde seg ut av Atibox. 
 
Forslag til vedtak fra forslagsstiller: 



 

 

 

Det sendes et brev til Atibox der det fremkommer at hvis presidenten eller andre med verv i 
Atibox dømmer i Russland mens de er i krig, vil Norge melde seg ut av Atibox.  
 
Styrets vurdering av saken: 
 
Styre støtter ikke forslaget om å melde klubben ut fra Atibox og anbefaler at forslaget 
nedstemmes. 
 
 
Styret støtter forslagsstillers kritikk av alle som dømmer i Russland mens landet er i krig med 
Ukraina. Styret er likevel av den oppfatning av vi ikke kan vurdere medlemskap i 
organisasjonen basert på leders dårlige dømmekraft. Vi mener det er i Norsk Boxerklubbs 
interesse å fortsette å delta på den internasjonale arenaen gjennom Atibox, herunder 
organisasjonens oppfølging av BOAS.   
 
 

4.5 Endring av klubbens lover §3.2 Møte og stemmerett 
Det er gjort endringer i NKKs lovmal for klubber som Norsk Boxerklubb plikter å ta inn i sin 
lovmal. Endringene som er vedtatt på NKKs representantskapsmøte fremkommer i rødt og 
blått og er kun til informasjon. Se fullstendig oversikt over endringer vedtatt av NKK i eget 
vedlegg.  

Styret foreslår i tillegg noen endringer i klubbens lover §3.2 slik at vi for fremtiden vil ha krav 
om medlemskap et visst antall uker før man kan delta på årsmøtet (styrets forslag i grønt). 
Styret legger frem tre forslag, hhv 4 uker, 8 uker og 12 uker som vi ber årsmøtet votere over. 

§3-2 Møte og stemmerett  

a) Alle klubbens medlemmer som har betalt kontingenten i det år årsmøtet 
avholdes og har vært medlem i minst (4, 8 eller 12) uker har møterett og 
stemmerett på årsmøtet, uavhengig av om møtet avholdes fysisk eller helt eller 
delvis digitalt.  

b) Med medlem forstås kun person med gyldig medlemskap.  
c) Alle medlemmer over 15 år er valgbare til verv i klubben.  
d) Det kan kun stemmes ved personlig fremmøte, ved eller ved å forhåndsstemme. 

Med personlig fremmøte menes også gyldig elektronisk deltakelse på årsmøtet. 
e) Forhåndsstemme kan kun benyttes ved valg og ikke på innkomne saker. 
f) Forhåndsstemmer skal være klubben i hende senest 7 dager før årsmøtet. 
g) Forhåndsstemmeseddel med forklaring om utfylling skal offentliggjøres på 

klubbens nettsider. 
h) Det kan kun benyttes en forhåndsstemme per medlem. 
i) På klubbens årsmøte og ekstraordinært årsmøte kan NKK møte med inntil 2 

representanter som har talerett, men ikke stemmerett.  

Loven der alle endringer fremkommer, ligger som vedlegg. 

 



 

 

 

4.6 Åpenhet 
Forslagsstiller: Liselotte R. Bjørkgård 
 
«Åpenhet: Organer (styret og valgkomite) med personlig valgte medlemmer i NBK, plikter å 
føre protokoll hvor det fremkommer hvem som har stemt hva når en sak ikke er enstemmig. 
Medlemmer av styret oppfordres til å ha protokolltilførsel dersom de blir i mindretall, det vil 
belyse saken og lettere skape forståelse for de forskjellige stemmegivningene» 
  
Begrunnelse: I en organisasjon som ønsker å være transparent og åpen, er det ikke noe i 
veien for at man kan protokollere hvem som stemmer hva i hvilke saker. Dette har interesse 
både for medlemmene av styret selv for ikke å føle seg presset til å stemme med de andre, 
og for medlemmene utenfor styret som lettere kan vite hvem de ønsker til å representere 
seg i styret. Selv om dette ikke er «normalen» i organisasjonslivet, er det ingen ting i veien 
for at Norsk Boxerklubb kan gjøre det slik. På sikt vil det antagelig bli enklere å få folk til å 
sitte i styret, da de kan vise til hva de har stått for i forskjellige saker. Ved protokolltilførsel 
vil også flere sider av saker bli belyst 
 
Forslag til vedtak: 
Organer (styret og valgkomite) med personlig valgte medlemmer i NBK, plikter å føre 
protokoll hvor det fremkommer hvem som har stemt hva når en sak ikke er enstemmig. 
Medlemmer av styret oppfordres til å ha protokolltilførsel dersom de blir i mindretall, det vil 
belyse saken og lettere skape forståelse for de forskjellige stemmegivningene 
 
Styrets vurdering av saken: 
 
I løpet av en styreperiode behandler styret i organisasjoner en rekke store og små saker. De 
fleste sakene diskuterer man og så kommer man frem til en løsning som alle kan leve med. I 
noen saker får man stort gjennomslag og i andre saker får man mindre gjennomslag. Det er 
forholdsvis få saker i løpet av en styreperiode der man går inn og stemmer i en sak.  
 
Ordinær organisasjonsskikk tilsier at alle styremedlemmer må vurdere, fra sak til sak, om 
man ønsker å stille seg bak flertallet eller om man ønsker å ta ut protokolltilførsel for å 
synliggjøre sin uenighet. Dette betyr helt konkret at man forplikter seg til å stille seg bak 
flertallet, selv om man stemte imot, eller synliggjøre uenigheten ved å ta en 
protokolltilførsel. Dette er et system som fungerer godt og som gjør at den enkelte selv kan 
og må vurdere om de ønsker å synliggjøre sitt ståsted.  
 
Styret tror ikke en tvunget åpenhet, ut over den muligheten den enkelte har til å synliggjøre 
sitt syn, vil gjøre det enklere å sitte i et styre. Et styre fungerer godt når medlemmene 
representerer ulike syn, men likevel klarer å komme frem til en enighet som alle kan stille 
seg bak.  
 
Styret anbefaler at medlemmene ikke stemmer for dette forslaget. 
 



 

 

 

 
4.7  Egenerklæring ved tiltredelse 
Forslagsstillere: Nina Fejerskov, Kristin E. Rosøy Kirkham, Hege Øvereng, Jane Øvereng, 
Kristine Willumsen, Erik Rognlie, Liselotte R. Bjørkgård 
 
Medlemmer av styret og ulike råd i Norsk Boxerklubb har et særskilt ansvar i forhold til å 
ivareta rasens helse og framtid. Samtidig er de klubbens ansikt utad og må være sitt ansvar 
bevisst i forhold til hvilket signal de sender om reglene de er satt til å forvalte. 
  
"Ved å akseptere en plass i styret og andre verv, forplikter medlemmer seg til å forholde seg 
til, og å følge klubbens krav til avl og oppdrett. Ved brudd på dette må medlemmet akseptere 
å bli fjernet fra alle råd og verv." 
  
På sikt vil nok dette avløses av manglende mulighet for å registrere valper i NKK, men fram 
til dette skjer, mener vi det er viktig å sørge for at i hvert fall medlemmer av styret og råd 
forholder seg til de regler klubben har fattet. 
 
Forslag til vedtak: 
Ved å akseptere en plass i styret og andre verv, forplikter medlemmer seg til å forholde seg 
til, og å følge klubbens krav til avl og oppdrett. Ved brudd på dette må medlemmet 
akseptere å bli fjernet fra alle råd og verv. 
 
Styrets anbefaling i saken 
Ved tiltredelse i verv i styret må styremedlemmer signere en erklæring som tar for seg 
styremedlemmers taushetsplikt vedrørende saker man blir kjent med som styremedlem. Alle 
tillitsvalgte med tilgang til medlemsregister eller andre systemer i NKK må i tillegg signere en 
avtale om bruk av NKKs systemer.  
 
Det er årsmøtet som velger tillitsvalgte i Norsk Boxerklubb. Styret mener det enkelte 
medlem selv må avgjøre hva som er forenelig med det å ha verv i klubben og hva som ikke er 
forenelig med dette og anbefaler derfor ikke at medlemmene støtter det innsendte 
forslaget.  
 
4.8 Boxernytt 
De siste årene har klubben brukt en stadig større andel av inntektene, på Boxernytt. Når det nå kan 
forventes at kostnadene ved å trykke og distribuere bladet vil øke ytterligere, ser ikke styret at vi har 
økonomiske rammer til et fysisk trykket blad. Styret foreslår derfor at Boxernytt gjøres digitalt. Vi 
planlegger å benytte noen av pengene vi tidligere brukte på Boxernytt til å investere i nettsider eller 
annen løsning som også har innloggingsmulighet. Vi vil både se på mulighet for å legge Boxernytt inne på 
medlemssider med innlogging, men det kan også være et alternativ å sende ut en passordbeskyttet fil 
med bladet. Det kan også være en løsning å tilby Boxernytt trykket som en betalt tilleggstjeneste til de 
som ønsker det.  

 

Forslag til vedtak: 
Boxernytt distribueres som et digitalt blad til klubbens medlemmer så snart det lar seg praktisk 
gjennomføre.   



 

 

 

5 Handlingsplan 2024 
1. Jobbe videre med å rekruttere og beholde medlemmer 
2. Velge ut og starte omlegging til nye nettsider 
3. Arrangere samarbeidskonferanse for klubbens tillitsvalgte 
4. Avklare videre status for dommerkompendiet 
5. Trykke opp og tilby rasekompendiet for salg. 
6. Videreføre samarbeidet med andre raseklubber i «Raseklubbenes Fellesallianse (RFA)» 
7. Planlegge et nordisk raseseminar i 2024/2025  
8. Engasjere oss i helsearbeidet som foregår i Atibox, dette gjelder særlig arbeid med BOAS. 

 
Årsmøtet vedtar fremlagt forslag til handlingsplan 

 

6 Budsjett 2023 
I det ordinære regnskapet i årsmeldingen, fremkommer forslag til budsjett for 2024 i egen 
kolonne. 
 

Konto Kommentarer til budsjett: 
3100 Styret har budsjettert med 520 hovedmedlemmer og rundt 60 familie/honnør-

medlemmer.  
3103 Klubben vil få redusert momskompensasjon på grunn av lavere kostnader til å 

trykke Boxernytt 
3104 Kalender skal produseres, men det er ikke beregnet et stort overskudd.  
6863 Tidligere år har vi ikke tatt hensyn til at vi også er forpliktet til å dekke «vår 

andel» av kostnadene til brukshundtinget som en del av medlemskap i Norsk 
Brukshundsports forbund. 

7141 I 2024 valgte styret å sende to representanter til Atibox sin helsekonferanse i 
Madrid. Atibox generalforsamling arrangeres i år i Nederland. Dit er det flere i 
styret som uansett har tenkt å reise, så dette vil ikke medføre kostnader for 
klubben.  

 
Forslag til vedtak: 
Det fremlagte budsjettet vedtas 
  



 

 

 

7 Valg 
 

7.1 Valgkomiteens rapport til årsmøtet 2024 
Valgkomiteen i Norsk Boxerklubb har i perioden bestått av: 

• Per Frey  
• Kristin Pedersen 
• Tore Halvorsen (delvis) 
• Nina Farevåg  

Valgkomiteen har informert medlemmene i klubben om hvilke verv som skal besettes både 
til hovedstyret og til valgkomite. Informasjonen er gitt på klubbens hjemmeside, på facebook 
og i E-poster. 
Valgkomiteen har hatt flere møter på Teams samt korrespondert via telefon og E-post. Vi har 
hatt meningsfylte interne diskusjoner. Da et medlem trakk seg fra valgkomiteen, rykket 
vararepresentant inn som fullverdig medlem.  
  
Valgkomiteen har sendt ut presentasjonsskjema til alle kandidatene for retur til 
valgkomiteen. 
 
Valgkomiteens forslag på kandidater er enstemmig. 
 
Forslag til vedtak: 
Valgkomiteens rapport tas til orientering 

 

7.2  Valgkomiteens oversikt over kandidater 
 
(Alle kandidater er forespurt og godkjenner sitt kandidatur) 

Hovedstyre 

Verv Navn Periode 
Leder: Trine Larsen 2 år 
Styremedlem: Nina Frafjord Søvdsnes 2 år 
Styremedlem: Kersti Winger 2 år 
Varamedlem: Monica Aanesen 1 år 
Varamedlem: Marit Aanestad 1 år 

 
Ikke på valg:   
Nestleder Tone Robertsen  
Styremedlem Ingeborg Carlsson  
 
Valgkomite 
Medlem Jan-Thure Hjertås 2 år 
Medlem  Catrine Andersen   (suppleringsvalg) 1 år 
Varamedlem (gjenvalg) Nina Farevåg 1 år 

  
 
 

  



 

 

 

Ikke på valg: 
Medlem Kristin Pedersen  
 
Forslag fra medlemmer: 
Styremedlem Einar Asbjørnsen 2 år 
 

7.3 Valgkomiteens begrunnelse for sin innstilling til styre og valgkomite 
 
Styret: 
Leder Trine Larsen 
Hun har bred erfaring som tillitsvalgt og fra tidligere verv innen 
organisasjonsarbeid. Hun har de 2 siste årene sittet som styremedlem i 
hovedstyret, og har gjennom flere år, vært leder av klubbens utstillingsråd. Hun 
har stor kunnskap om rasen og stor gjennomføringskraft. Hun har også erfaring 
som oppdretter under kennelnavnet G&T Hjertebo gjennom mange år. 
 
Styremedlem Nina Frafjord Søvdsnes 
Hun sitter i dag som vararepresentant til hovedstyret. Hun har lang erfaring som 
oppdretter under kennelnavnet Boxertrollet. 
 
Styremedlem Kersti Winger 
Hun har tidligere innehatt verv som styremedlem i hovedstyret. Hun har lang 
erfaring som oppdretter under kennelnavnet Kronion. 
  
Vararepresentant Monica Aanesen 
Hun er i dag kontaktperson i kontaktområde Nordland. Hun er utdannet og aktiv 
innen søk/nesearbeid, og utdanner seg til hundetrener. Hun brenner for rasen og 
dens bruksegenskaper. Er oppdretter under kennelnavnet Monolaboxer. 
 
Vararepresentant Marit Aanestad 
Hun er aktiv i sitt arbeid i kontaktområde Agder, og har stor kunnskap innen bruks 
og lydighet. Er aktiv i utstillingsringen og konkurrerer innen spor og rundering. 
Ønsker at klubben jobber mer innen bruks.      
 
Valgkomite: 
Komitemedlem Jan-Thure Hjertås 
Han er instruktørutdannet og konkurrerer aktivt innen rallylydighet. Er vokst opp 
med boxer og har flere styreverv også i det private næringsliv. 
 
Komitemedlem Catrine Andersen 
Hun sitter i dag i klubbens avlsråd. Var i flere år klubbens redaktør i Boxernytt.  
Hun er oppdretter under kennelnavnet Disaronno 
 
Vararepresentant Nina Farevåg 
Hun er leder i kontaktområde Agder og leder av den lokale utstilligskomiteen. 



 

 

 

Hun har erfaring med boxer, harehunder og oppdrett av boxer og driver 
avlsarbeid under kennelnavnet Quadratic Line. 
 
Forslag til vedtak: 
Årsmøtet tar valgkomiteen sin innstilling til orientering 



 

 

 

7.3 Stemmeseddel 
 

Det vil være anledning til å avlegge forhåndsstemme i systemet Orgbrain. Dersom man ikke ønsker å 
benytte dette, kan man sende inn manuelle stemmeseddel etter prosedyre under. 

 

 
  



 

 

 

7.4 Prosedyre for innsending av forhåndsstemmeseddel 
 
Prosedyren for innlevering av forhåndsstemme er endret fra tidligere år. Hovedregelen i år 
vil være at man stemmer via egen innlogging i Orgbrain. Hvert medlem får mail med 
informasjon om dette.  
 
Forhåndsstemme via post 

1. Når stemmeseddel er utfylt, legges denne i en umerket konvolutt. 
2. Konvolutten med stemmeseddelen i, legges i en ytre konvolutt som merkes med 

VALG og AVSENDERS NAVN, 
og sendes til 

 
Norsk Boxerklubb 

v/Line Orlund 
Kristoffer Robins vei 60 

0978 Oslo 
 

Alle forhåndsstemmer skal være ovennevnte adressat i hende syv dager før årsmøtet 
avholdes. Mangler innsenders navn på konvolutten forkastes denne, og det skal 
protokollføres. Konvoluttene skal kontrolleres mot medlemsregister for kontroll av gyldig 
medlemskap og betalt kontingent i forkant av årsmøtet, og kan kun åpnes av årsmøtets 
tellekorps. 
 
Det kan kun stemmes på kandidater som er foreslått til vervene i innkallingen under kapittel 
7. 
 
Dersom stemmeseddel inneholder andre navn forkastes denne, dette skal protokollføres. 
 

 
  



 

 

 

7.5 Kandidatpresentasjon 
 

Trine Larsen 

 
 
  



 

 

 

Nina Frafjord Søvdsnes 
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Einar Asbjørnsen 

 

  



 

 

 



 

 

 

Monica Aanesen 



 

 

 

Marit Aanestad 

 



 

 

 

Jan.Thure Hjertås 
 

 



 

 

 

  



 

 

 

Cathrine Andersen 

 

 

 

 

  



 

 

 

Nina Farevåg 
 

 


